
Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2023-05-23 

kl. 10.00 – 11.30 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Carina Björklund, Pelle Fahlén, Eva Fohlström, Anita Skarphagen, 

Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.  

 

Frånvarande: Tomas Grahn och Anna Nilsson Ekroth 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes med tillägg av några punkter under 

övrigt. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 96 936 kronor (inkluderar bidrag för tältinköp 20 390 

kronor). Tältet är nu betalat, så saldot är 76 546 kronor. 

52 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2023. 

 

5. Kulturhuset i Fårösund 

Projektgruppen för kulturhuset fortsätter med sitt arbete att hitta lösningar för 

hur vi skall kunna fortsätta med ”kulturhuset” efter den 30 september då dagens 

kontrakt går ut som KUNO har skrivit med SBB underbolag HB Bunge . 

Arbetsgruppen i projektet har haft möte med representant för HB Bunge och 

arbetsgruppen kommer att jobba vidare med de förutsättningar KUNO har. HB 

Bunge kommer tillbaka med offerterbjudande på fortsatt hyra. Enligt plan skall 

projektgruppen ha förslag framme innan midsommar detta år. 

 

6. Genomförda aktiviteter 

- Som vanligt anordnade vi Valborgsmässofirandet den 30 april 2023 vid 

Fårösunds Båtklubb. Kyrkan och scouterna anordnade ett fackeltåg från 

Träffpunkten till stranden vid Fårösunds båtklubb. Det var ett mycket lyckat 

arrangemang med över 200 besökare. 

- Skräpplockningsdag anordnade vi den 7 maj, samma dag som Utbunge 

samfällighetsförening hade sin skräpplockningsdag. 24 personer deltog och 

samlade in ungefär lika mycket som tidigare år, trots att skolelever nyligen haft 

en aktivitet med skräpplockning.   

- Som tidigare har vi även i år delat ut ett Infoblad till alla postlådor i hela 

socknen. Vi märker på det stigande antalet medlemmar att infobladet har effekt. 

Det schema för utdelningen var och en hade fått fungerade relativt bra, men 

behöver gås igenom inför nästa års utdelning. 

 



7. Kommande aktiviteter 

- Anna Dersjö och Gullbritt Thorsell planerar ny Kyrkogårdsvandring den 28 

maj kl. 11.00 efter gudstjänstens avslut. 

- Trafikverkets Bob Kolmodin kommer till Fårösund torsdagen den 1 juni kl. 

10.00 för en träff med oss gällande förbättringar på Strandvägen.  

- Nationaldagsfirande den 6 juni.  Folkdansarna är engagerade. Johan 

Sunnerstam kommer att hålla talet till nationen.  Fanborg vidtalad. Gothem 

sångkör är vidtalad. Gullbritt köper småflaggor till barn. Högtalaranläggning 

ordnas av Kenneth. Carina ser till att strömförsörjning finns. 130 st. bullar 

inhandlas via Café Maffen. Carina ordnar med annonsering på bildskärmen i 

Bungehallen. Extra termosar behövs. 

- Midsommarfirande 23 juni i samarbete med Bungemuseet, där vi medverkar 

med godishjul och några lekar för barnen. Anna koller om det går att skaffa 

hästskor att använda till en lek. Gullbritt köper in vinster. 

- Fårösunds marknad 29 juli kl. 10.00 – 16.00. Carina tar emot anmälningar från 

”knallar” och andra medverkande. 

- Bungemuseet önskar samarbeta med oss vid Kulturarvsdagen den 10 

september 2023 genom att vi ordnar en skördemarknad på den öppna platsen 

innanför museets entré och museet samtidigt förevisar föremål under temat 

”Levande kulturarv - om metoder, kunskaper och färdigheter som har överförts 

från en generation till nästa”. Gullbritt har kontaktat museet gällande den 

närmare detaljplaneringen och ekonomiska förutsättningar från vår förening 

genom att dela inträdesavgiften med museet eller på annat sätt. Yvonne 

Eriksson, verksamhetsansvarig på museet önskar ett möte med oss. Tomas och 

Gullbritt överenskommer datum med Yvonne. 

 

8. Fårösunds utveckling 

- FU kommer att ta ansvar för att vara en paraplyorganisation för alla föreningar 

i socknen och avser därför bjuda in representanter för alla föreningar till ett 

gemensamt möte den 29 maj, där man resonerar om de olika föreningarnas 

ändamål och verksamhetsområde för att därigenom undvika dubbelarbete och 

möjliga kollisioner vad gäller datum för aktiviteter m.m. och skapa flera 

alternativ till praktisk hjälp över ”gränserna”. 

 

9. Info till nya medlemmar 

- Några nyblivna medlemmar har efterlyst bekräftelse på inbetalad 

medlemsavgift. Bekräftelse går normalt ut till var och en som har lämnat 

e-postadress. Gullbritt ansvarig. 

 

10. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands Hembygdsförbund och 

Gotlands Kulturarvsutvecklare och Vuxenskolan.   

 



11. Inkomna och utgående skrivelser 

- Polistillstånd kräv och har erhållits av Region Gotland för vårt arrangemang i 

Kronhagsparken den 6 juni. Avgiften, som ska lämnas in innan ansökan 

behandlas, är 870 kronor för själva ansökan och ytterligare samma belopp för att 

ordna arrangemang på offentlig mark. Detta oberoende av om tillstånd beviljas 

eller inte. 

 

12. Hemsida 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet varat ca 2 400 

st. i genomsnitt per månad.   

- En hel del oönskade meddelanden kommer in till vår hemsida varje månad. 

Denna månad 7 st. 

 

13 Övrigt 

- Ansökan om bidrag till tältinköp om 20 390 kronor har beviljats. Kenneth har 

beställt tältet och det har levererats. Ett gäng ur styrelsen samlades ett par 

timmar för att testa att montera tältet och att plocka ihop det igen i den speciella 

väskan och allt gick bra. Första användningstillfället blir den 29 juli vid 

Fårösunds marknad. Vi diskuterade nu också uthyrning av tältet till 

utomstående. Flera frågor måste först klaras ut beträffande t.ex. försäkringar för 

oss respektive den hyrande, formulär för avtalsskrivande, uppmärkning av tält 

och väska m.m. När vi klarat ut dessa frågor läggs information om uthyrning ut 

på vår hemsida. Avgiften för uthyrningen beslutade vi nu till 1 000 kronor per 

uthyrningstillfälle. 

- Vi har noterat att Regionen gett uppdrag åt den duktiga ”strandrensaren” Ulf 

Smedberg, vars kunskap vi tidigare sett resultatet av, att rensa stranden i 

Bungeviken från släke. Vi glädjer oss mycket åt det arbete han gör, vilket gör vår 

fina badstrand ännu mera attraktiv att besöka. Vi beslutade nu att Kenneth 

skriver till Regionen och ger en eloge till Regionen och till dem som deltagit i 

arbetet med strandrensningen. 

- Arbetet med Sockenboken fortsätter med nya möten och nya texter. 

 

14.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 20 juni 2023 kl. 10.00 i Träffpunktens 

lokaler i Fårösund. Eva bokar lokal.  

 

15. Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


